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PROTOKÓŁ NR XXVIII/20 

Z XXVIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 25 SIERPNIA 2020 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 16 radnych 

Nieobecni: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmiany Uchwały Nr XX/173/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu  

na lata 2020–2028, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020, 

3. zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu, 

4. wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Partnerskiego dotyczącego realizacji projektu  

w ramach konkursu nr RPMA.05.03.00-IP.01-14-105/20, 

5. upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia, 

6. zmieniająca uchwałę nr LXI/467/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 11 października 2018 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa  

na lata 2019–2030, 

7. wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu, 

8. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty, 

9. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego 

uchwałą Nr XXXV/278/13 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 sierpnia 2013 r., 

10. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego 

uchwałą Nr XIII/79/15 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 września 2015 r. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV.  Wolne wnioski. 

V. Zamknięcie obrad. 
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I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. i I.3. 

W dniu 25 sierpnia 2020 r. o godz. 13.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Żyrardowa Elżbieta Wrońska, która stwierdziła prawomocność obrad oraz przedstawiła porządek obrad, 

do którego nie zgłoszono uwag. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 12 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 12 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy 

Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, odniosła się do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XX/173/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028, 

a także do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020. 

Wspomniała o autopoprawkach związanych m.in. ze zwiększeniem pomocy dla Powiatu 

Żyrardowskiego, z gospodarką mieszkaniową (wprowadzenie dwóch nowych zadań po 50 tys. zł 

związanych z wymianą sieci elektrycznej w budynku przy ul. Leszno oraz stolarki okiennej w budynku 

przy pl. Jana Pawła II i ul. Piaskowej), z wpływami z tytułu kosztów egzekucyjnych kosztów upomnień 

od zaległości z najmu czy z przedstawieniem uzasadnienia środków przekazywanych do spółki AQUA 

na bieżące wydatki. Dodała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej wykonano korektę związaną  

z dołączeniem kolumny 10.11, a także z zadaniem „Gospodarowanie wodami opadowymi na terenie 

miasta Żyrardowa”. 
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Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/173/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 

2020–2028. W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych, którzy podjęli uchwałę 13 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/173/19 Rady Miasta 

Żyrardowa z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028: 

„za” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę  

14 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2020: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.3. 

Pan Damian Guzewski, Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycji, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu. 

Odczytał treść projektu uwzględniającą autopoprawkę co do wysokości kwoty pomocy.  
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Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.4. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Partnerskiego dotyczącego realizacji 

projektu w ramach konkursu nr RPMA.05.03.00-IP.01-14-105/20. 

Radny Marek Treliński przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Partnerskiego dotyczącego realizacji projektu  

w ramach konkursu nr RPMA.05.03.00-IP.01-14-105/20. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Partnerskiego dotyczącego realizacji projektu w ramach konkursu nr RPMA.05.03.00-IP.01-14-105/20: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 
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Ad II.5. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji 

przedsięwzięcia. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.6. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę nr LXI/467/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 11 października 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa na lata 2019–2030. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę nr LXI/467/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 11 października 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Żyrardowa na lata 2019–2030. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę nr LXI/467/18 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 11 października 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Żyrardowa na lata 2019–2030: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 
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Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.7. 

Pani Katarzyna Krawczyk, Zastępca Prezydenta Miasta Żyrardowa, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Mieszkaniowej RMŻ. Członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali 

mieszkalnych w drodze przetargu: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 przeciw – radna Żaneta Wesołowska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Jerzy Naziębło. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.8. 

Pani Katarzyna Krawczyk, Zastępca Prezydenta Miasta Żyrardowa, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Skrobisz przypomniał, że od podpisana aktu notarialnego stowarzyszenie  

ma trzy lata na rozpoczęcie inwestycji i kolejne siedem na jej zakończenie. Dociekał, czy w związku  
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z faktem, że stowarzyszenie wyraża zainteresowanie dokupieniem działki, terminy te ulegną zmianie 

dla obu działek po podpisaniu nowego aktu notarialnego. 

Pani Katarzyna Krawczyk wyjaśniła, że zapisy zawarte w pierwszym akcie notarialnym 

pozostają w mocy, zaś w przypadku drugiej działki zapis zostanie powtórzony i będzie obowiązywał  

od daty zawarcia aktu notarialnego. Dodała, że planowanej inwestycji nie da się podzielić i będzie 

musiała się rozpocząć w terminie określonym dla pierwszej działki. 

Radny Jarosław Gejcyg stwierdził, że podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ radni powzięli wiedzę, że budowa na obu działkach 

musi się rozpocząć w przeciągu roku. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, wskazał, że zgodnie  

z zapisami, które pojawią się w akcie notarialnym, będą to dwie różne działki, ale z punktu widzenia 

procesu inwestycyjnego nie ma to znaczenia. Podkreślił, że choć po nowym akcie notarialnym terminy 

dla przedmiotowej działki terminy będą biegły od nowa, to inwestycja będzie realizowana w jednym 

kompleksie. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

16 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.9. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XXXV/278/13 Rady Miasta Żyrardowa z dnia  

29 sierpnia 2013 r. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Józef Kapusta stwierdził, że potrzebny jest namysł nad koncepcją handlu w Żyrardowie, 

zwłaszcza w kontekście malejącej liczby małych sklepików, którą powiązał z funkcjonowaniem 
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sklepów wielkopowierzchniowych. Podkreślił, że należy dbać o zapewnienie możliwości rozwoju 

drobnego handlu, zaś proponowaną zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego uznał 

za niekorzystną dla drobnego handlu. Zadeklarował, że będzie głosował przeciwko przedmiotowemu 

projektowi uchwały. 

Radny Jarosław Gejcyg przypomniał, że również opowiadał się przeciw budowaniu dużych 

marketów w Żyrardowie, a także zauważył, że to trend trudny do zatrzymania. Stwierdził, że w obiekcie, 

który jest przedmiotem dyskusji, trudno wprowadzić usługi inne niż handel, zaś w interesie wszystkich 

jest, by teren dawnych zakładów lniarskich ożył. Przypomniał, że w przeszłości opowiadał się  

za koncepcją zlokalizowania handlu w centrum miasta, zaś działki poza centrum przeznaczyć na inne 

zagospodarowanie. Zadeklarował, że w głosowaniu poprze projekt uchwały.  

Radny Józef Kapusta odniósł się do słów przedmówcy, a także zaapelował, by wszyscy radni 

przemyśleli swoje decyzje i wzięli pod uwagę interes mieszkańców, w tym drobnych przedsiębiorców. 

Ponownie podkreślił konieczność dywersyfikacji handlu prowadzonego w mieście, a także orzekł,  

że przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały doprowadzi do powstania molocha. 

Radna Teresa Lefelt nawiązała do historii swojej rodziny, która zajmuje się drobnym handlem. 

Zwróciła uwagę, że w Żyrardowie jest wiele marketów, a także stwierdziła, że w innych miastach 

markety wyprowadzane są z centrum na obrzeża. Zaapelowała o to, by radni zadbali o małe sklepy i nie 

zgadzali się na powstanie kolejnego marketu. 

Radny Marek Treliński wskazał, że rolą przedmiotowego projektu uchwały jest wyprostowanie 

zaszłości z roku 2013. Stwierdził, że podczas procedowania planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru dawnej centrali zakładów lniarskich można było przewidzieć inne funkcje dla 

poszczególnych budynków, ale w sytuacji, gdy przedsiębiorca kupił budynek, wyremontował go i chce 

prowadzić w nim działalność, wskazanym byłoby udzielenie mu pomocy przez zmianę uchwały  

z 2013 roku. Co do innych planów zagospodarowania przestrzennego – zgodził się z radnym Józefem 

Kapustą i z radną Teresą Lefelt odnośnie do tego, by chronić drobny handel. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do słów przedmówcy, zarzucając mu, że opowiada się 

przeciwko drobnemu handlowi. Rozważał, jakie możliwości rozwojowe ma Żyrardów w kontekście 

ograniczeń terytorialnych, a także w jaki sposób miasto może wspierać drobny handel. Przypomniał,  

że wiele rodzin utrzymuje się z handlu. Odniósł się także do funkcjonowania dużych sieci handlowych 

oraz drobnego handlu. 

Radny Marek Treliński również odniósł się do słów przedmówcy, tłumacząc, że w roku 2013 

Rada Miasta wskazała, jakiego rodzaju działalność może być prowadzona w budynku, o którym mowa. 

Stwierdził, że zgadza się z przedmówcą odnośnie do planów, nad którymi Rada Miasta dopiero będzie 

procedować. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XXXV/278/13 Rady 

Miasta Żyrardowa z dnia 29 sierpnia 2013 r. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy 
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odrzucili projekt uchwały – oddano 8 głosów „za” i 8 głosów „przeciw”, przy braku głosów „wstrzymuję 

się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XXXV/278/13 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 29 sierpnia 2013 r.: 

„za” – 8 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radna Edyta Lubańska, 

radny Jerzy Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 8 głosów – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny 

Mateusz Nalej, radny Arkadiusz Sowa, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.10. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XIII/79/15 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 września 

2015 r. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa 

zatwierdzonego uchwałą Nr XIII/79/15 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 21 września 2015 r.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa zatwierdzonego uchwałą Nr XIII/79/15 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 

21 września 2015 r.: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska. 
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III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek w sprawie upamiętnienia Jana Skrowaczewskiego. 

Poprosił również o uczczenie minutą ciszy pamięci Jana Skrowaczewskiego w związku z niedawną 

rocznicą jego śmierci. 

Radna Elżbieta Wrońska przypomniała, że taka inicjatywa była już zgłaszana m.in. przez 

Światowy Związek Żołnierzy Armii Krajowej Środowisko „Żaba”. Wskazała, że z uwagi na stan 

budynku, w którym mieszkał Jan Skrowaczewski, zasadnym byłoby, by zamiast umieszczać tablicę 

pamiątkową na elewacji kamienicy, postawić głaz pamiątkowy na terenie sąsiadującego z nim skweru. 

Radny Arkadiusz Sowa odniósł się do słów przedmówczyni.  

Radny Jerzy Naziębło złożył wniosek w sprawie naprawy chodnika wzdłuż ogrodzenia 

Miejskiego Przedszkola Nr 6 im. Krasnala Hałabały. 

Radny Józef Kapusta złożył wniosek w sprawie zbadania możliwości utworzenia połączenia 

autobusowego na linii Żyrardów – Teresin Niepokalanów. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że warto rozważyć rozwój komunikacji autobusowej 

również na linii Żyrardów – Grójec, a także podkreśliła, że w przypadku uruchomienia takiego 

połączenia, warto zadbać o to, by zainteresowane nim było nie tylko Miasto Żyrardów, lecz także 

samorządy ościenne, po terenie których autobusy by kursowały. Złożyła też wniosek w sprawie budowy 

oświetlenia i ławek na terenie skate parku. 

Radny Marek Treliński zwrócił uwagę, że jedna z linii autobusowych kursujących  

po Żyrardowie dociera do Międzyborowa. Rozważał, czy w tej sprawie zwarte jest jakieś porozumienie 

i czy Gmina Jaktorów partycypuje w kosztach związanych z utrzymaniem tego połączenia. 

Radna Teresa Lefelt podziękowała radnym za podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2020, w której ujęte zostały środki na remont skweru NSZZ 

„Solidarność”. Odniosła się do zakresu planowanego remontu i przekazała zaproszenie na uroczystości 

z okazji 40. rocznicy Porozumień Sierpniowych. 

 

IV. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

V. Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za przybycie. Obrady XXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 14.47. 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57097 

 

Protokół sporządziła dnia 28 sierpnia 2020 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57097

